
SVOJILNI PRIDEVNIK 
 

 
SVOJILNI PRIDEVNIKI IZ MOŠKIH IMEN IN PRIIMKOV 
 
1) Priponsko obrazilo -OV  

 
Rok - Rokov     Marshall - Marshallov 
Marko -  Markov    Descartes - Descartesov  
Miha -  Mihov 
Tam - Tamov 
Sokolov – Sokolovov 
  

2) Priponsko obrazilo -EV (za c, č, ž, š, j in dž):  
 

Blaže – Blažev    Boccaccio – Boccacciev, 
Tadej – Tadejev    Janusz – Januszev, 
Strniša – Strnišev    Moi – Moiev 
Snoj – Snojev    Goya – Goyev 
Skerlić – Skerlićev 

 
3) V določenih primerih se vrine še T ali J: 

-tov     -jev 
 

Tine – Tinetov    Zola – Zolajev 
Disney – Disneyjev 
Poe  – Poejev 
Montegue – Monteguejev 
 

 
4) Pridevniki iz imen, ki se končajo na nemi soglasnik (in od rodilnika naprej z osnovo na govorjeni j), 

imajo v pisavi svojilno obrazilo -ev ali -ov, govorno pa le -ev:  
 
Manet - Manetev/Manetov [manejev] 
Dumas - Dumasev/Dumasov [dumajev] 
 

5) Posebno težavo predstavljajo moška imena, ki se končajo na -r: 
- pri enozložnih imenih, in kadar pri samostalniku pred končnim izgovorjenim r stoji polglasnik, 

ki pri sklanjanju izgine, tvorimo svojilni pridevnik z obrazilom -ov:  
 

Bor – Borov 
Peter - Petrov  

 
- pri večini imen, ki se končajo na r, pa pride do podaljšanja z -j:  
 
Gregor – Gregorjev 
Roger - Rogerjev  

 
- pri tujih lastnih imenih, kjer črki r sledi še nemi e, sta pravilni obe obliki:  
 
Mollière - Mollièrjev/Mollièrov 
Shakespeare - Shakespearjev/Shakespearov  

 
 



SVOJILNI PRIDEVNIK 
 

6) Pri rojstnih imenih iz dveh ali več enot tipa Franc Jožef, Fran Ksaver, Lucijan Marija, 
Jean Paul tvorimo svojilni pridevnik tako, da priponsko obrazilo dodajamo zadnji sestavini, 
neprvo sestavino pa pišemo z malo začetnico in strnjeno s prvo:  
 
Francjožžefov, Franksaverjev, Lucijanmarijev, Jeanpaulov. Enako je z dvema priimkoma: (Janko) Šolar 
Brilej – Šolarbrilejev. 
 
 
SVOJILNI PRIDEVNIKI IZ ŽENSKIH IMEN 
 
- Svojilne pridevnike iz ženskih imen in priimkov tvorimo s priponskim obrazilom -IN:  

 
Maja – Majin 
Marija – Marijin 
Ana - Anin  

 
- Tudi imenom, ki se sklanjajo po drugi ženski sklanjatvi, dodamo obrazilo -IN:  

Karmen – Karmenin 
Nives – Nivesin 
Sapfo - Sapfin  
 

- Pri nekaterih imenih, ki se končajo na samoglasnik, se osnova podaljša z -j:  
Tea – Tejin (Tein)  
Mary – Maryjin 
Kitti - Kittijin  
Pia – Pijin 
Livia – Livijin 
Kitti – Kittijin 
Jenny – Jennyjin 
Minu – Minujin/ Minuin 
Olivia – Olivijin/Oliviin 
Katie – Katiejin 
Britney - Britneyjin 
 
 

 
 


